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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg d.d. 20 juli 2021 
 
 
Afgemeld: Nell Tromp 
Aanwezig: Piet Maanders 
                   Tonny Visser (verslag) 
                   Egbert Peeters 
                   Leendert van der Pol 
                   Cora van Beek 
                   John Koonen 
 
Mededelingen dagelijks bestuur: 
 
*Vertrek Arjan Zonneveld als wijkmanager (gaat naar Breda Noord) 
Vinden wij jammer en we willen zo snel mogelijk een opvolger! 
 
*Betrokken buurten tegen eenzaamheid. 
De gemeente wil hier aandacht voor. De vraag is of dit iets voor ons is om hier mee bezig te zijn. We 
kunnen wel een artikel hierover op de website zetten. 
Ook blijven wij het een goed plan vinden om bv een keer per maand als wijkraad een inloopmiddag 
te hebben. Het nodige geld om een pand/ruimte te huren ontbreekt echter, we blijven hiervoor 
pleiten bij de Gemeente en de politieke partijen. 
 
*Energietransitie: 
Deze mail van de gemeente is eigenlijk voor de Kerngroep, dus Piet heeft deze mail naar hen 
doorgestuurd, Piet houdt in de gaten of de Kerngroep dit ook echt oppakt. 
 
*Bezoek bijeenkomst Central Park 076 
Deze bijeenkomst in Huize Raffy ging over de ontwikkelingsplannen van een stuk grond “gedeeltelijk 
braakliggend”, tussen de Boschstraat en de JFK laan. De vastgoed ontwikkelaar had diverse ideeën 
uitgewerkt en een maquette gemaakt. 
Piet en Tonny zijn er heen gegaan en hebben diverse vragen ingediend. 
 
*Bijeenkomst Breda Beslist. 
Piet is uitgenodigd om met partijleden (Dick Vuijk, Jos van Etten) van Breda Beslist eens te filosoferen 
over het wel en wee van Dorps- en Wijkraden. Onder andere Cees van der Horst en John Janssen 
zitten het bestuur. Peter Vissers zit in de raad. 
Marco Kiezenberg (Bavel) en Jean Nijssen (Ulvenhout) waren eveneens aanwezig. Dorps- en 
wijkraden hebben over het algemeen kenmerkende problemen voor de wijk (uitbreidingen in Bavel 
met industrie, Ulvenhout gedoe met het Markdal), maar de dorpen zijn beter geoutilleerd 
(dorpshuizen en een hechte samenleving, in tegenstelling tot het Stadshart dat geen typische wijk 
kan worden genoemd). Alle opmerkingen van de deelnemers werden genoteerd, we spreken er nog 
meer over! 
Vanuit de Gemeente zien we wel signalen dat het bieden van hulp om wijkraden te versterken geen 
echte aandacht heeft. Dit is in tegenspraak met de gedachte dat Dorps- en Wijkraden een rol hebben 
(wethouder Paul de Beer) bij de uitvoering van de nieuwe Omgevingsvisie. 
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*Poets de parel op: 
 
Egbert legt uit hoe de gemeente (en consorten binnen Poets de Parel op) tegen de binnenstad aan 
kijken. 
Een aantal voor ons (bewoners) belangrijke dingen staan er helemaal niet op.  
Wel bv. Groene gevels, maar niets over het behoud van de historische gevels. Of verbetering van 
woonmogelijkheden, beperking verkeer, aandacht voor lawaaierig verkeer etc. 
Egbert laat ook weten dat we als we weer via een chatsessie een minuut krijgen om onze ideeën 
weer te geven, we niet gaan deelnemen. 
Poets de parel op, is voor ons te onduidelijk, er zit geen bewonersbelang in verwerkt. 
We willen wel graag een vaste wethouder voor de binnenstad.  
John heeft nog een opmerking over de Parel. Hij vindt dat de gemeente te veel gericht is op 
individuele projecten. Vraagt zich af of als wij te veel willen, dat we dan geen inspraak meer krijgen. 
Misschien moeten we zelf eens kijken wat er allemaal al door ons gezegd is en vastgelegd de 
afgelopen jaren. 
Volgens Egbert kunnen we nog eenmaal commentaar leveren op Poets de Parel op en verder gaan 
we ons er niet meer mee bezighouden. 
Om meer daadkracht te krijgen zullen we meer aandacht moeten besteden aan de 
wijkcontactpersonen. Het zou fijn zijn als we bv deelprojecten met hen zouden kunnen regelen. 
Piet is in dit verband met Peter van Lier (50+) langs de panden van Marcel van Hooydonk gelopen. Er 
is ook nog contact geweest met Gaston Cremers (BIZ Haagdijken/Tolbrugstraat), om te bekijken wat 
de mogelijkheden zijn om de verkrotte “soms gevaarlijke” panden te laten opknappen. 
 
*VVV 

Cora legt uit dat ze regelmatig vragen van toeristen over het gemis van de VVV. 
Waarom kan het VVV niet een kiosk op de grote markt zetten, vooral in het seizoen. 
Piet gaat een onderwerp over het ontbreken van de VVV op Facebook zetten. 
 
*Subsidie aanvraag 2022 

We vragen ook dit jaar weer € 2.500,00 aan, i.v.m. Corona hebben we minder uitgegeven dan 
normaal. 
Tonny gaat de subsidie aanvragen. 
 
*Website: 
Leendert heeft een kennis van hem naar onze site laten kijken en we hebben hierop een aantal 
suggesties gekregen waar we mee aan de slag gaan. 
Piet gaat met William kijken of deze te realiseren zijn. 
 
*Personeelsbezetting wijkraad: 
We hebben vrijdag een gesprek met Jan-Willem Broeders. 
Ook met Els van de Wal wordt een afspraak gemaakt. 
 
*Lijst wijkcontactpersonen  

We willen meer contact en dat kan weer met bijeenkomsten. Bv in de Avenue of de Waalse kerk. 
In de herfst kunnen we iets gaan organiseren. Eerst even navragen waarover men wil meepraten. Dat 
kan via de website of persoonlijk met een mail. 
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*Wvttk 

Hoe gaan we het nu regelen wat betreft spreekbuis zijn voor BN de Stem nu Piet geen voorzitter 
meer is? 
Als er iemand gebeld wordt hoeven we niet meteen te reageren, we kunnen altijd voorstellen om 
later terug te bellen. 
 
De Voorzitter sluit de vergadering, dit is tevens de laatste keer dat Piet Maanders als voorzitter de 
Wijkraad heeft voorgezeten. Volgende wijkraadvergadering wordt tijd ingeruimd om eens “naar ons 
zelf te kijken” qua bestuurlijke invulling ed. 
 
Vergaderschema 2021: 
20 juli, 17 augustus, 21 september, 19 oktober, 16 november en 21 december. 
 
Thema vergaderingen: nog nader te bepalen. 
In gesprek met de Wijkraad: nog nader te bepalen. 
 


